
Validity: 01 Jan 2023 - 31 Dec 2024

DAY 1 PENANG - TRANSIT CITY - SHANGHAI (MOB)
 Assemble at International Airport and depart to Shanghai. Upon arrival check

in hotel and rest.
**Overnight at Shanghai

DAY 2 SHANGHAI (B)
 After breakfast, full day visit to Shanghai Disneyland until fireworks end.
**Overnight at Shanghai

DAY 3 SHANGHAI - CHANGSHU - WUXI (BL)
 After breakfast, depart to Changshu, visit to Shang Lake scenic area and

rafting at “Jiangnan Amazon Water Forest”.
 After lunch, depart toWuxi, car tour around Taihu Lake, then visit to

Nianhua Bay. Dinner at your own expense in Nianhua Bay. Evening enjoy
Chan Xing Fantasy Show.

**Overnight at Wuxi

DAY 4 WUXI - CHANGZHOU (BD)
 After breakfast, full day visit to Changzhou Dinosaur theme park - Jurassic

Park.
**Overnight at Dinosaur themed hotel

DAY 5 CHANGZHOU - HUZHOU - HANGZHOU (BLD)
 After breakfast, depart to Huzhou visit to Valley Magic Shangzhu watch

Seasonal Flower Field. Next visit to Panda House, then visit to <Fantasy
Dunhuang> art exhibition.

 After lunch, depart to Hangzhou. Upon arrival visit to Qinghefang old street,
Jiangnan Copper House

**Overnight at Hangzhou

DAY 6 HANGZHOU (BLD)
 After breakfast, go to theWest Lake Scenic Area and visit the Imperial

Garden, etc.

 Then visit the end point of the Beijing-Hangzhou Grand Canal -
Baita Park, and drive on the Qiantang River. After lunch, visit
Jiuxi Smoke Tree.

**Overnight at Hangzhou

DAY 7 HANGZHOU - WUZHEN - PUYUAN (BLD)
 After breakfast, depart toWuzhen visitWuzhen East Gate Scenic.
 Then go to Puyuan old town. Enjoy beautiful night view of the old

town.
**Overnight at Puyuan

DAY 8 PUYUAN - SHANGHAI - TRANSIT CITY (BL)
 After breakfast, depart to Shanghai. Visit to Shanghai Largest

Starbuck Reserve. Next visit to Shanghai City god temple and
dinner at your own expense (Special Gift - Shanghai Fried Pork Chop
for each person).After dinner, depart to airport for flight back home.

**Overnight on board

DAY 9 TRANSIT CITY - PENANG
 Arrive Penang. Tour Ends.
**HOME SWEET HOME

DOUBLE THEME PARK - SHANGHAI
DISNEYLAND & DINASOUR THEME PARK

TRIPLE WATERTOWN - NIANHUA BAY +
WUZHEN + PUYUAN OLD TOWN

 3 LAKES: SHANGHU + TAIHU + WEST LAKE
 JIANGNAN AMAZON WATER FOREST
SPECIAL ARRANGE CHAN XING FANTASY
SHOW
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**Exclude Tour Leader Tipping



Validity: 01 Jan 2023 - 31 Dec 2024

DAY 1槟城 - 中转城市 - 上海 （机上用餐）
集合于国际机场乘搭客机飞往上海。抵达后，返回酒店休息。
**夜宿于上海

DAY 2上海 （早餐）
早餐后，前往上海迪士尼乐园全日游览，烟花汇演结束后离开。
**夜宿于上海

DAY 3 上海 - 常熟 - 无锡 （早午餐）
早餐后，驱车前往常熟，游览尚湖风景区，参观拂水山庄，搭乘

竹筏探秘江南亚马逊水上森林

午餐后，前往无锡车游太湖。之后游览江南小京都拈花湾，欣赏
《禅行》梦幻秀。景区内美食街自理晚餐。

**夜宿于无锡

DAY 4无锡 - 常州 （早晚餐）
早餐后，前往常州侏罗纪公园全日游览。
**夜宿于恐龙主题度假酒店

DAY 5常州 - 湖州 - 杭州 （早午晚餐）
早餐后，驱车前往湖州参观上渚山奇幻谷，观赏季节性花海。
接着前往熊猫馆观赏大熊猫。之后体验《奇幻敦煌》艺术展。

午餐后，前往杭州游览文化街区-明清河坊街和江南铜屋。

**夜宿于杭州

DAY 6杭州 （早午晚餐）
早餐后，前往西湖风景名胜区，参观御花园柳浪闻莺等。
接着游览京杭大运河的端点-白塔公园，车游钱塘江。

午餐后，游览九溪烟树。

**夜宿于杭州

DAY 7杭州 - 乌镇 - 濮院 （早午晚餐）
早餐后，驱车前往乌镇游览乌镇东栅景区
之后前往嘉禾巨镇 - 濮院古镇。晚上欣赏江南水乡的迷人

夜景。
**夜宿于濮院五星度假酒店

DAY 8濮院 - 上海 - 中转城市 （早午餐）
早餐后，驱车返回上海。参观上海最大星巴克甄选烘培工

坊。接着游览上海豫园城隍庙商圈 + 九曲桥 + 湖心亭
品尝上海排名第一网红炸猪排（每人一份）。城隍庙美食

街自理晚餐，之后送往机场返回家园。

**夜宿于机上

DAY 9中转城市 - 槟城
抵达温暖的家。

**不含领队小费

双主题乐园 - 上海迪士尼乐园 &
侏罗纪公园
3 大水镇 - 拈花湾+乌镇+濮院古镇
3 大明湖 - 尚湖+太湖+西湖
江南南亚马逊水上森林
《禅行》梦幻秀
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